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Protokół z IV sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie, 
która odbyła się 2 lutego 2015 roku w siedzibie Rady przy ul. Wysłouchów 34, 

 w godz. 18.10 – 21.25 
 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie – 
Krzysztof Sułowski, który po stwierdzeniu, że zgodnie z listą obecności jest quorum 
pozwalające na podejmowanie uchwał, otworzył obrady. Lista obecności stanowi załącznik 
nr 1 protokołu. 

Kolejno Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad 
(załącznik nr 2).  

Radny Marek Mariusz Tytko zapytał, czy głos w sprawie Parku Drwinka może zabrać 
przybyła na sesję mieszkanka. Przewodniczący Rady poinformował, iż została Ona 
zaproszona na posiedzenie Komisji Zieleni i Ochrony środowiska. 

Przewodniczący Rady w imieniu grupy 3 Radnych złożył wniosek o zdjęcie 
z porządku obrad projektu uchwały w sprawie określenia wysokości środków finansowych 
przeznaczonych do rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2015 (druk 
nr 24). W dyskusji głos zabrali Radni: Dorota Kolanowska, Krzysztof Sułowski. Następnie 
Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 21 „za”, 0 „przeciw”, 
0 „wstrzymujących się”. 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił wnioski o włączenie do porządku obrad 
z odstąpieniem od wymogu określonego w § 27 ust. 3 Statutu następujących projektów 
uchwał: 

 w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” (druk nr 25) – projekt 
Grupy Radnych. W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do 
głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących 
się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako pkt 3. 

 w sprawie opinii dot. przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przy 
ul. Czarnogórskiej 1 w Krakowie (druk nr 38) – projekt Grupy Radnych. W związku 
z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek 
stosunkiem głosów 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako ppkt b w pkt. 6. 

 w sprawie opinii dot. przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przy ul. Gromady 
Grudziąż 19 w Krakowie (druk nr 39) – projekt Grupy Radnych. W dyskusji głos zabrała 
Radna Danuta Zamulińska. Następnie Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek 
stosunkiem głosów 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako ppkt c w pkt. 6. 

 w sprawie opinii dot. przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przy ul. Łużyckiej 69 
w Krakowie (druk nr 40) – projekt Grupy Radnych. W związku z brakiem głosów 
w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 
20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że 
projekt zostanie rozpatrzony jako ppkt d w pkt. 6. 

 w sprawie wyboru przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji Infrastruktury 
i Inwestycji (druk nr 41) – projekt Komisji Infrastruktury i Inwestycji. W związku z brakiem 
głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem 
głosów 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, 
że projekt zostanie rozpatrzony jako ppkt a w pkt.8. 

 w sprawie opinii dot. zbycia działki przy ul. Przy Kuźni w Krakowie (druk nr 27) – projekt 
Komisji Infrastruktury i Inwestycji. W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada 
przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 20 „za”, 0 „przeciw”, 
0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie 
rozpatrzony jako ppkt b w pkt.8. 

 w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Gołaśka w Krakowie (druk nr 
28) – projekt Komisji Infrastruktury i Inwestycji. W związku z brakiem głosów w sprawie 
wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 21 „za”, 



 2 

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 
zostanie rozpatrzony jako ppkt c w pkt.8. 

 w sprawie opinii dot. umowy najmu dachu w Zespole Szkół Ogólnokształcących 
Integracyjnych nr 7 przy ul. Czarnogórskiej 14 (druk nr 29) – projekt Komisji Infrastruktury 
i Inwestycji. W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do 
głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących 
się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako ppkt d 
w pkt.8. 

 w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Tuchowskiej w Krakowie (druk 
nr 30) – projekt Komisji Infrastruktury i Inwestycji. W związku z brakiem głosów w sprawie 
wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 21 „za”, 
0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 
zostanie rozpatrzony jako ppkt e w pkt.8. 

 w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Cechowej w Krakowie (druk 
nr 31) – projekt Komisji Infrastruktury i Inwestycji. W związku z brakiem głosów w sprawie 
wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 21 „za”, 
0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 
zostanie rozpatrzony jako ppkt f w pkt.8. 

 w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Badurskiego w Krakowie (druk 
nr 32) – projekt Komisji Infrastruktury i Inwestycji. W związku z brakiem głosów w sprawie 
wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 21 „za”, 
0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 
zostanie rozpatrzony jako ppkt g w pkt.8. 

 w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Trybuny Ludów w Krakowie 
(druk nr 33) – projekt Komisji Infrastruktury i Inwestycji. W związku z brakiem głosów 
w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 
21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że 
projekt zostanie rozpatrzony jako ppkt h w pkt.8. 

 w sprawie opinii dot. zbycia działek przy ul. Pszennej w Krakowie (druk nr 34) – projekt 
Komisji Infrastruktury i Inwestycji. W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada 
przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 21 „za”, 0 „przeciw”, 
0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie 
rozpatrzony jako ppkt i w pkt.8. 

 w sprawie opinii dot. zbycia działki przy ul. Klonowica w Krakowie (druk nr 35) – projekt 
Komisji Infrastruktury i Inwestycji. W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada 
przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 21 „za”, 0 „przeciw”, 
0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie 
rozpatrzony jako ppkt j w pkt.8. 

 w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Edukacji (druk nr 26) – projekt Komisji 
Edukacji. W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do 
głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących 
się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako ppkt a 
w pkt.9. 

 w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Kultury (druk nr 42) – projekt Komisji 
Kultury. W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania 
i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako ppkt a 
w pkt.10. 

 w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska (druk nr 36) – 
projekt Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska. W związku z brakiem głosów w sprawie 
wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 21 „za”, 
0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 
zostanie rozpatrzony jako ppkt a w pkt.11. 
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 w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej (druk nr 37) – projekt Komisji 
Rewizyjnej. W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do 
głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących 
się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako ppkt a 
w pkt.12. 

 
W związku z brakiem dalszych wniosków porządek obrad obejmuje następujące 

punkty: 
1) Otwarcie sesji. 
2) Przedstawienie projektu porządku obrad. 
3) Projekt uchwały w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” (druk 

nr 25) – projekt Grupy Radnych. 
4) Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności: 

a) projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa 
i Praworządności (druk nr 21). 

5) Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej: 
a) projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Zdrowia i Polityki 

Społecznej (druk nr 18). 
6) Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej: 

a) projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Mieszkaniowej (druk 
nr 19), 

b) projekt uchwały w sprawie opinii dot. przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 
przy ul. Czarnogórskiej 1 w Krakowie (druk nr 38) – projekt Grupy Radnych, 

c) projekt uchwały w sprawie opinii dot. przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 
przy ul. Gromady Grudziąż 19 w Krakowie (druk nr 39) – projekt Grupy Radnych, 

d) projekt uchwały w sprawie opinii dot. przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 
przy ul. Łużyckiej 69 w Krakowie (druk nr 40) – projekt Grupy Radnych. 

7) Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji: 
a) projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Sportu i Rekreacji (druk 

nr 20). 
8) Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji: 

a) projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji 
Infrastruktury i Inwestycji (druk nr 41), 

b) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zbycia działki przy ul. Przy Kuźni w Krakowie 
(druk nr 27), 

c) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Gołaśka 
w Krakowie (druk nr 28), 

d) projekt uchwały w sprawie opinii dot. umowy najmu dachu w Zespole Szkół 
Ogólnokształcących Integracyjnych nr 7 przy ul. Czarnogórskiej 14 (druk nr 29), 

e) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Tuchowskiej 
w Krakowie (druk nr 30), 

f) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Cechowej 
w Krakowie (druk nr 31), 

g) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Badurskiego 
w Krakowie (druk nr 32), 

h) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Trybuny 
Ludów w Krakowie (druk nr 33), 

i) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zbycia działek przy ul. Pszennej w Krakowie 
(druk nr 34), 

j) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zbycia działki przy ul. Klonowica w Krakowie 
(druk nr 35). 

9) Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji: 
a) projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Edukacji (druk nr 26). 

10) Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury: 
a) projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Kultury (druk nr 42). 
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11) Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska: 
a) projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Zieleni i Ochrony 

Środowiska (druk nr 36). 
12) Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej: 

a) projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej (druk nr 37). 
13) Oświadczenia i komunikaty. 
14) Zamknięcie sesji. 

 
Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę 
Dzielnic” (druk nr 25) – projekt Grupy Radnych przedstawił Przewodniczący Rady, 
a następnie otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni: Teresa Grzybowska, Danuta 
Zamulińska, Krzysztof Sułowski, Miłosz Mleczek. Marek Mariusz Tytko. Następnie Rada 
przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 21 
głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr IV/20/2014 Rady 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 2 lutego 2015 roku. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności 
przedstawiła prowadząca pierwsze posiedzenie Komisji Zofia Filipowicz. W czasie 
posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją dotyczącą m.in. punktów 
sprzedaży napojów alkoholowych. W tym punkcie głos zabrali również Radni: Krystyna 
Gawrysiak, Krzysztof Sułowski. Radny Krzysztof Stanek zawnioskował o zapraszanie 
wzorem lat ubiegłych przedstawicieli Straży Miejskiej i Policji na posiedzenia Komisji. 

a) projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa 
i Praworządności (druk nr 21) przedstawiła Radna Komisji Zofia Filipowicz. Następnie 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji 
Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu 
jawnym 21 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę 
Nr IV/21/2014 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 2 lutego 2015 roku. 
 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawił 
prowadzący pierwsze posiedzenie Komisji Kazimierz Bożek. W czasie posiedzenia Komisja 
zapoznała się z bieżącą korespondencją i zaproponowała środki na zadania związane 
z dzielnicowymi programami wspierania osób niepełnosprawnych. 

a) projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Zdrowia i Polityki 
Społecznej (druk nr 18) przedstawił Wiceprzewodniczący Rady Kazimierz Bożek. 
Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni, 
Danuta Zamulińska, Kazimierz Bożek. Następnie Rada przystąpiła do głosowania 
nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 20 głosów „za”, 0 - 
„przeciw”, 1 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr IV/22/2014 Rady Dzielnicy 
XI Podgórze Duchackie z dnia 2 lutego 2015 roku. 
 

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej przedstawił prowadzący 
pierwsze posiedzenie Komisji Kazimierz Bożek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała 
się z bieżącą korespondencją. Głos w tym punkcie zabrała Radna Dorota Kolanowska. 

a) projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Mieszkaniowej (druk 
nr 19) przedstawił Wiceprzewodniczący Rady Kazimierz Bożek. Następnie 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji 
Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu 
jawnym 21 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę 
Nr IV/23/2014 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 2 lutego 2015 roku. 

b) projekt uchwały w sprawie opinii dot. przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 
przy ul. Czarnogórskiej 1 w Krakowie (druk nr 38) – projekt Grupy Radnych 
przedstawił Radny Adam Zabdyr. Następnie Przewodniczący Rady otworzył 
dyskusję, w której głos zabrali Radni: Marek Mariusz Tytko, Krzysztof Sułowski, Zofia 
Filipowicz. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który 
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przyjęła w głosowaniu jawnym 21 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” 
i podjęła Uchwałę Nr IV/24/2014 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 
2 lutego 2015 roku. 

c) projekt uchwały w sprawie opinii dot. przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 
przy ul. Gromady Grudziąż 19 w Krakowie (druk nr 39) – projekt Grupy Radnych 
przedstawił Radny Adam Zabdyr. Następnie Przewodniczący Rady otworzył 
dyskusję, w której głos zabrał Radny Krzysztof Stanek. Następnie Rada przystąpiła 
do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 21 
głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr IV/25/2014 
Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 2 lutego 2015 roku. 

d) projekt uchwały w sprawie opinii dot. przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 
przy ul. Łużyckiej 69 w Krakowie (druk nr 40) – projekt Grupy Radnych przedstawił 
Radny Adam Zabdyr. Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której 
głos zabrali Radni: Krzysztof Stanek, Adam Zabdyr. Następnie Rada przystąpiła do 
głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 21 głosów 
„za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr IV/26/2014 Rady 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 2 lutego 2015 roku. 
 

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji przedstawił prowadzący 
pierwsze posiedzenie Komisji Jerzy Wolak. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją dot. m.in. programu „Mój trener”. Głos w tej sprawie zabrali Radni: 
Teresa Grzybowska, Jerzy Wolak, Krzysztof Sułowski, Zofia Filipowicz, Miłosz Mleczek, 
Marek Mariusz Tytko.  

a) projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Sportu i Rekreacji (druk 
nr 20) przedstawił Radny Jerzy Wolak. Następnie Przewodniczący Rady otworzył 
dyskusję, w której głos zabrał Radny Marek Mariusz Tytko. Następnie Rada 
przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu 
jawnym 21 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę 
Nr IV/27/2014 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 2 lutego 2015 roku. 
 

Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji przedstawiła 
prowadząca pierwsze posiedzenie Komisji Zofia Filipowicz. W czasie posiedzenia Komisja 
zapoznała się z bieżącą korespondencją dot. m.in. opiniowania inwestycji. Głos w tym 
punkcie zabrali Radni: Marek Mariusz Tytko, Zofia Filipowicz, Krzysztof Sułowski, Krzysztof 
Stanek, Jarosław Kajdański, Danuta Zamulińska, Janusz Kostrz. Radni poruszyli kwestie 
związane z intensywną zabudową wielorodzinną, brakiem miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego i procedurą wydawania decyzji WZ. 

a) projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego i wiceprzewodniczącego 
Komisji Infrastruktury i Inwestycji (druk nr 41) przedstawiła Radna Zofia Filipowicz. 
Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń 
do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła 
w głosowaniu jawnym 21 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła 
Uchwałę Nr IV/28/2014 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 2 lutego 
2015 roku. 

b) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zbycia działki przy ul. Przy Kuźni w Krakowie 
(druk nr 27) przedstawiła Radna Zofia Filipowicz. Następnie Przewodniczący Rady 
otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni: Krzysztof Stanek, Dorota Kolanowska. 
Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła 
w głosowaniu jawnym 21 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła 
Uchwałę Nr IV/29/2014 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 2 lutego 
2015 roku. 

c) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Gołaśka 
w Krakowie (druk nr 28) przedstawiła Radna Zofia Filipowicz. Następnie 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji 
Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu 
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jawnym 21 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę 
Nr IV/30/2014 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 2 lutego 2015 roku. 

d) projekt uchwały w sprawie opinii dot. umowy najmu dachu w Zespole Szkół 
Ogólnokształcących Integracyjnych nr 7 przy ul. Czarnogórskiej 14 (druk nr 29) 
przedstawiła Radna Zofia Filipowicz. Następnie Przewodniczący Rady otworzył 
dyskusję, w której głos zabrali Radni: Marek Mariusz Tytko, Jarosław Kajdański, 
Krzysztof Sułowski, Zofia Filipowicz, Danuta Zamulińska, Miłosz Mleczek, Janusz 
Kostrz, Łukasz Prusiewicz, Jarosław Kajdański, Krzysztof Stanek, Teresa 
Grzybowska. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, 
który przyjęła w głosowaniu jawnym 8 głosów „za”, 1 - „przeciw”, 12 - 
„wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr IV/31/2014 Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie z dnia 2 lutego 2015 roku. 

e) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy 
ul. Tuchowskiej w Krakowie (druk nr 30) przedstawiła Radna Zofia Filipowicz. 
Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Radny Krzysztof Stanek zgłosił 
wniosek formalny o głosowanie bez dyskusji. „Za” opowiedział się Radny Miłosz 
Mleczek, nikt nie opowiedział się „przeciw”. Następnie Rada przystąpiła do 
głosowania, w którym przyjęła wniosek formalny stosunkiem głosów; 18 –„za”, 3 – 
„przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”. W związku z powyższym Rada przystąpiła do 
głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 19 głosów 
„za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr IV/32/2014 Rady 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 2 lutego 2015 roku. 

f) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Cechowej 
w Krakowie (druk nr 31) przedstawiła Radna Zofia Filipowicz. Następnie 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni: Jarosław 
Kajdański, Janusz Kostrz. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 
uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 18 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - 
„wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr IV/33/2014 Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie z dnia 2 lutego 2015 roku. 

g) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy 
ul. Badurskiego w Krakowie (druk nr 32) przedstawiła Radna Zofia Filipowicz. 
Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń 
do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła 
w głosowaniu jawnym 21 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła 
Uchwałę Nr IV/34/2014 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 2 lutego 
2015 roku. 

h) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Trybuny 
Ludów w Krakowie (druk nr 33) przedstawiła Radna Zofia Filipowicz. Następnie 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni: Danuta 
Zamulińska, Janusz Kostrz, Krzysztof Stanek. Następnie Rada przystąpiła do 
głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 20 głosów 
„za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr IV/35/2014 Rady 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 2 lutego 2015 roku. 

i) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zbycia działek przy ul. Pszennej w Krakowie 
(druk nr 34) przedstawiła Radna Zofia Filipowicz. Następnie Przewodniczący Rady 
otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni: Krzysztof Miłosz Mleczek, Marek 
Mariusz Tytko, Dorota Kolanowska. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad 
projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 20 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 
0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr IV/36/2014 Rady Dzielnicy XI 
Podgórze Duchackie z dnia 2 lutego 2015 roku. 

j) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zbycia działki przy ul. Klonowica w Krakowie 
(druk nr 35) przedstawiła Radna Zofia Filipowicz. Następnie Przewodniczący Rady 
otworzył dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do 
głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 21 głosów 
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„za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr IV/37/2014 Rady 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 2 lutego 2015 roku. 

 
Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji przedstawił prowadzący pierwsze 
posiedzenie Komisji Kazimierz Bożek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją. 

a) projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Edukacji (druk nr 26) 
przedstawił Wiceprzewodniczący Kazimierz Bożek. Następnie Przewodniczący Rady 
otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni: Teresa Grzybowska, Krzysztof Stanek, 
Krzysztof Sułowski, Zofia Filipowicz, Marzena Pilch – Skurowska, Małgorzata Łach, 
Janusz Kostrz, Miłosz Mleczek, Danuta Zamulińska, Dominik Homa. Następnie Rada 
przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu 
jawnym 15 głosów „za”, 2 - „przeciw”, 4 - „wstrzymujące się” i podjęła Uchwałę 
Nr IV/38/2014 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 2 lutego 2015 roku. 
 

Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury przedstawił prowadzący pierwsze 
posiedzenie Komisji Krzysztof Stanek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją dot. m.in. wykorzystania muszli koncertowej w Parku Kurdwanów 
oraz inicjatywy „Pogromcy Bazgrołów”. W punkcie tym głos zabrali Radni: Krzysztof 
Sułowski, Dorota Kolanowska, Janusz Kostrz, Jarosław Kajdański, Zofia Filipowicz. 

a) projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Kultury (druk nr 42) 
przedstawił Członek Komisji Jarosław Kajdański. Następnie Przewodniczący Rady 
otworzył dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do 
głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 20 głosów 
„za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr IV/39/2014 Rady 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 2 lutego 2015 roku. 
 

Ad. 11. Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska przedstawił 
prowadzący pierwsze posiedzenie Komisji Adam Zabdyr. W czasie posiedzenia Komisja 
zapoznała się z bieżącą korespondencją dot. m.in. odbioru choinek oraz zaproponowała 
zadania związane z bieżącym utrzymaniem i doposażeniem ogródków jordanowskich 
w 2015 roku. W punkcie tym głos zabrał Radny Jarosław Kajdański, który poruszył sprawę 
parku Rzecznego Drwinka. W tej sprawie głos zabrali również Radni Krzysztof Stanek, 
Teresa Grzybowska, Janusz Kostrz. 

a) projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Zieleni i Ochrony 
Środowiska (druk nr 36) przedstawił Członek Komisji Jarosław Kajdański. Następnie 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji 
Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu 
jawnym 20 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 1 - „wstrzymujący się” i podjęła Uchwałę 
Nr IV/40/2014 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 2 lutego 2015 roku. 
 

Ad. 12. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej przedstawił prowadzący 
pierwsze posiedzenie Komisji Adam Zabdyr. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją. 

a) projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej (druk nr 37) 
przedstawił Radny Adam Zabdyr. Następnie Przewodniczący Rady otworzył 
dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania 
nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 20 głosów „za”, 0 - 
„przeciw”, 1 - „wstrzymujący się” i podjęła Uchwałę Nr IV/41/2014 Rady Dzielnicy XI 
Podgórze Duchackie z dnia 2 lutego 2015 roku. 
 

Ad. 13. Oświadczenia i komunikaty 
W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

 Przewodniczący Rady poinformował, że zachodzi konieczność zwołania kolejnej sesji 
w lutym, w związku z koniecznością podjęcia uchwały w sprawie zadań na 2015 rok. 
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Przewodniczący poprosił o przeanalizowanie zadań i zarekomendował podtrzymanie 
zadań zaplanowanych przez poprzednią kadencję. Poprosił również o zwoływanie 
Komisji tak, aby możliwe było przedłożenie projektu uchwały Rady Przewodniczącemu 
w terminie co najmniej 8 dni przed sesją. Jednocześnie Przewodniczący Krzysztof 
Sułowski poinformował, że na najbliższej sesji przedstawi roczny harmonogram sesji. 

 Przewodniczący poszczególnych Komisji zgłosili terminy posiedzeń: 
Komisja Kultury  11 lutego 2015 r. godz. 17.30 
Komisja Zdrowia i Polityki Społecznej  3 lutego 2015 r. godz. 18.40 
Komisja Edukacji 11 lutego 2015 r. godz. 18.30 
Komisji Mieszkaniowa 3 lutego 2015 r. godz. 18.00 
Komisja Bezpieczeństwa i Praworządności 12 lutego 2015 r. godz. 18.00 
Komisja Infrastruktury i Inwestycji 9 lutego 2015 r. godz. 18.30 
Komisja Sportu i Rekreacji 11 lutego 2015 r. godz. 17.00 
Komisja Zieleni i Ochrony Środowiska 17 lutego 2015 r. godz. 17.30 
Komisja Rewizyjna 17 lutego 2015 r. godz. 18.00 

 Radny Krzysztof Stanek zapytał o posiedzenie Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego 
i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi. Przewodniczący Rady udzielił 
odpowiedzi. 

 Radna Zofia Filipowicz zwróciła się z wnioskiem o wystosowanie pisma do Pani 
Prezydent Koterby, aby opinie Rady Dzielnicy były respektowane przy wydawaniu opinii 
do WZ. Głos w tej sprawie zabrali Radni: Krzysztof Sułowski, Krzysztof Stanek. 

 Radny Mariusz Marek Tytko zwrócił się z wnioskiem o zapraszanie Radnych Miasta 
Krakowa na sesje Rady Dzielnicy. Przewodniczący Rady udzielił wyjaśnień. 

 Radna Krystyna Gawrysiak poruszyła temat szkolenia z Budżetu Obywatelskiego. 

 Radny Krzysztof Stanek poruszył kwestię współpracy z Radnymi Miasta Krakowa. 

 Radna Krystyna Gawrysiak poruszyła kwestię braku protokołu z posiedzenia Komisji. 
 

Ad. 14. Zamknięcie sesji 
Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 

Przewodniczący Rady Krzysztof Sułowski o godz. 21.25 zamknął obrady IV sesji Rady 
Dzielnicy XI. 
 
Protokołowała: 
K. Derlaga 

 

 Przewodniczący Rady i Zarządu 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 

 
 

Krzysztof Sułowski 


